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 Besluitenlijst van de openbare vergadering van 
de Raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 

d.d. 1 december 2014 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  H.A.J. Kleine Koerkamp 
Griffier  J. Leegwater 
Raadsleden  
Gemeentebelangen E.J. Hof, G.M.M. Jutten,  P.B.M. Meijerink, J.G.J. Ramaker, A. Schuurman, 

mw. I.G.J. Snijder-Haarman 
CDA A.C. Koetsier, R.H. Kouwen, T.B.M. Logtenberg, mw. A.J. Ramerman,  
  mw. J.  Schiphorst-Kijk in de Vegte, J.W. Uitslag 
ChristenUnie  mw. H. Lassche-Visscher, L.M. Nijkamp 
PvdA  J.J. Wiltvank 
D66  J.T.P.M. Rooijakkers 
VVD  R.P. Schuring 
 
Commissieleden 
Gemeentebelangen mw. H.G. Kappert (ter vervanging van dhr. Ellenbroek) 
CDA  - 
ChristenUnie  - 
PvdA  - 
D66 - 
VVD - 
    
Tevens aanwezig: 
Wethouders N.L. Agricola, R.W.J. van Leeuwen en M.R.H.M. von Martels, A. Goeree (directeur) 
Ambtelijke ondersteuning: mw. Van Assem (punt 7), dhr. Knol (punt 9), mw. Van Dam (punt 10). 
 
Met kennisgeving afwezig:  
J.G. Ellenbroek, A. Westerman (Gemeentebelangen), A. Nijburg (ChristenUnie) 
 

 AGENDAPUNT COMMISSIEADVIES/BESLUIT 

1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:32 uur. 
Afwezig zijn de heren Ellenbroek en Westerman 
van Gemeentebelangen en de heer Nijburg van 
de ChristenUnie. Namens de raadscommissie 
bedankt de voorzitter de personeelsvereniging 
gemeente Dalfsen voor de attentie.  
 

2. Spreekrecht burgers 

 

Dhr. Huzen, mede namens andere omwonenden, 
aangaande het onderwerp ‘Procedure 
verplaatsing legkippenbedrijf’. Hij roept de 
raadscommissie op geen medewerking te 
verlenen aan de verplaatsing.  
 

3. Vaststelling agenda Op voorstel van de voorzitter besluit de 
raadscommissie om agendapunten 10 en 7 direct 
na agendapunt 4 te behandelen. Voor het overige 
conform. 
 

4. Oprichten Stichting Dalfsen Werkt 
In te stemmen met het voorgenomen 
besluit van het college om over te gaan 
tot oprichting van de Stichting Dalfsen 
Werkt.  
  

De fracties Gemeentebelangen, PvdA, VVD en 
ChristenUnie geven aan zich in het voorgenomen 
collegebesluit te kunnen vinden.  
 
CDA en D66 hechten aan onafhankelijk en 
objectief toezicht op de prestaties en hebben 
bedenkingen omtrent de samenstelling van de 
Raad van Toezicht. Wethouder Van Leeuwen 
komt voor de raadsvergadering hierop terug.  
 
De voorzitter concludeert dat dit onderwerp als 
bespreekstuk op de agenda van de raad moet 
worden opgenomen.  
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10. Start procedure verplaatsing agrarisch 
bouwperceel voor vestigen 
legkippenbedrijf aan de 
Westerveldweg 
Via dit voorstel vragen wij uw mening 
over het starten van bestemmingsplan 
procedure voor het verplaatsen van een 
agrarisch bouwperceel van de Schoolweg 
10 naar de Westerveldweg voor het 
vestigen van een legkippenbedrijf. 

 
Wethouder Agricola zegt toe dat hij met 
omwonenden en initiatiefnemer samen in gesprek 
zal gaan voordat het ontwerp-bestemmingsplan 
ter inzage wordt gelegd. De raad zal de 
gespreksverslagen ontvangen.  
 
Gemeentebelangen vindt een proactieve houding, 
goede communicatie en draagvlak belangrijk. 
Gehoord de toezegging heeft de fractie 
vertrouwen in de aanpak en kan zich vinden in het 
starten van de procedure. 
 
Het CDA is vooralsnog niet positief. Het 
omgevingsaspect en de weerstand van 
omwonenden zijn belangrijke punten voor de 
fractie. Bovendien moet juridisch beter worden 
uitgewerkt welke ruimte de raad heeft om 
eventueel geen medewerking te verlenen.  
 
De ChristenUnie vindt het belangrijk om bewoners 
proactief te betrekken bij de plannen. De fractie 
zal zich buigen over de uiteindelijke afweging van 
belangen van initiatiefnemer en bewoners. De 
procedure kan gestart worden.  
 
De PvdA is niet enthousiast over megastallen en 
constateert dat de uitwerking van aangekondigde 
wetgeving waarschijnlijk veel langer duurt. De 
fractie laat het aan de initiatiefnemer om een 
procedure te starten.  
 
D66 twijfelt zeer ernstig aan instemming voor de 
procedure voor verplaatsing, omdat de fractie de 
onderbouwing mager vindt. De fractie laat het aan 
de initiatiefnemer om een procedure te starten.  
 
De VVD is niet tegen vestiging of verplaatsing van 
grote agrarische bedrijven, maar vindt de 
onderbouwing niet voldoende om een uitspraak te 
kunnen doen. De fractie beraadt zich op zijn 
standpunt en wacht het vervolg af.  
 
Gevraagd naar de conclusie die het college trekt, 
antwoordt wethouder Agricola dat hij de meningen 
van de raadscommissie in het college wil 
bespreken om te bepalen hoe het college verder 
gaat. De raad zal hierover worden geïnformeerd.  
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7. Aanpassing huishoudelijke hulp 
1. De volgende uitgangspunten voor de 

huishoudelijke hulp vast te stellen:  
• Huishoudelijke hulp (HH1)  van 

maatwerkvoorziening om te vormen 
tot algemene voorziening.  

• Voor bestaande gebruikers een 
overgangsperiode van twee jaar te 
hanteren.  

• Hulp bij het organiseren van het 
huishouden (HH2) als 
maatwerkvoorziening te behouden.  

• Voor de bestaande gebruikers HH1 en 
voor de HH2 een bezuiniging te 
realiseren door het maken van 
budgetafspraken  

2. In te stemmen met de notitie 
Aanpassing Hulp bij het Huishouden.  

 
In antwoord op vragen van mw. Kappert 
(Gemeentebelangen) geeft wethouder Von 
Martels aan dat de gemeente goed wil monitoren 
op het belang van de cliënt versus het belang van 
de aanbieder (algemene voorzieningen) en of het 
aantal uren voldoende is voor een gestructureerd 
huishouden.  
 
De raadscommissie is unaniem positief. De 
commissie hecht aan de overgangsperiode van 2 
jaar en vindt het belangrijk om goed te monitoren 
en te evalueren. De commissie adviseert de raad 
het voorstel aan te nemen.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad moet 
worden opgenomen.  
 

5. Reserve decentralisaties (frictiepot) 
Als bestedingsdoelen van de reserve 
decentralisaties vast te stellen:  
• de tijdelijke extra uitvoeringskosten;  
• de tijdelijke extra invoeringskosten;   
• het college toestemming te geven tot 

verantwoording achteraf via de 
bestuursrapporteges en/of de 
jaarrekening.  

 
Alle fracties kunnen zich vinden in de 
voorgestelde bestedingsdoelen en de wijze van 
verantwoorden van de besteding.  
 
De voorzitter concludeert dat dit stuk als 
akkoordstuk op de raadsagenda wordt 
opgenomen. 

6. Structurele inzet combinatiefuncties 
In te stemmen met het continueren van 
de deelname aan de rijksregeling Brede 
impuls combinatiefuncties.  

 
In antwoord op een vraag van mw. Snijder 
(Gemeentebelangen) meldt wethouder Von 
Martels dat het woord ‘extra’ kan worden 
geschrapt, het gaat om € 88.000 structureel. 
 
Alle fracties spreken hun waardering uit voor de 
combinatiefuncties en zijn blij met continuering. 
De voorzitter concludeert dat dit stuk als 
akkoordstuk op de raadsagenda wordt 
opgenomen. 
 

8. Starterslening: evaluatie, aanpassing 
verordening 
De Verordening Starterslening 2015 vast 
te stellen.  

 
De ChristenUnie vindt het belangrijk dat we 
starters, jongeren en jonge gezinnen in de 
gemeente aantrekken en houden. Wethouder 
Agricola onderschrijft dit. 
 
Gemeentebelangen vindt dat coöperatiewoningen 
betaalbaar moeten blijven en dat de focus nu 
terecht verschuift naar de bestaande bouw. Het 
CDA sluit zich hierbij aan, maar ziet ook graag 
mogelijkheden voor een doorstartersregeling of 
een regeling bij collectieve projecten.  
 
De PvdA kan zich vinden in de keuze voor 
bestaande bouw in combinatie met het zuinig 
omgaan met grond. De fractie sluit zich aan bij het 
CDA en zal de ontwikkelingen kritisch volgen. 
Ook D66 en VVD sluiten zich hierbij aan.  
 
De voorzitter concludeert dat dit stuk als 
akkoordstuk op de raadsagenda wordt 
opgenomen. 
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9. Grondslag rioolheffing 
1. In te stemmen  met het voorstel van 

het college om aan om aan de huidige 
systematiek een rioolheffing 
grootverbruik toe te voegen.  

2. Het college opdracht te geven om 
voorstel nader uit te werken.  

 
Vanuit de raadscommissie worden veel vragen 
gesteld over de uitwerking van het principe: 
- Waarom grens van 500 m3 (D66) 
- Belonen goed gedrag in relatie tot gestelde 

grenswaarden (Gemeentebelangen) 
- Leren van ervaring waterschappen (CDA) 
- Verschil tussen vervuiler en lozer (CDA) 
- Meetbaarheid en financiële consequenties 

(ChristenUnie) 
- Mogelijkheden gefaseerde invoering 

(ChristenUnie) 
 
CDA en D66 constateren tegenstrijdigheden 
tussen het voorstel en de beantwoording als het 
gaat om de te hanteren maatstaf drinkwater.  
 
Wethouder Van Leeuwen is het niet eens met de 
opmerkingen van voornoemde fracties over de 
maatstaf. Hij zal de gestelde vragen meenemen 
bij de verdere uitwerking. De raad komt hier later 
over te besluiten.  
 
Alle raadsfracties kunnen zich vinden in de 
opdracht aan het college om het voorstel nader uit 
te werken. De voorzitter concludeert dat dit stuk 
als akkoordstuk op de raadsagenda wordt 
opgenomen.  
 

11. Derde kwartaalrapportage sociaal 
domein 
Kennis te nemen van de notitie 
“kwartaalrapportage decentralisaties 
sociaal domein; december 2014”.  

 
Door tijdsgebrek doorgeschoven naar de 
commissievergadering van 8 mei 2014.  

12. Vaststellen besluitenlijst d.d.  
17 november 2014 

Conform. 
 

13. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 22:29 uur. 

 
 
Aldus besloten door de raadscommissie van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering van  
12 januari 2015. 
 
De raadscommissie voornoemd, 
 
 
 
de voorzitter,  de griffier,   
H.A.J. Kleine Koerkamp  J. Leegwater 


